

Protokoll fra styremøte Verdal og omegn rideklubb

Tid: Tirsdag 25. april 2023 kl. 18.00

Sted: Klubbens lokaler, Landstadveien 114, Verdal

Tilstede: Maria Skjerve Kolstad, Svein Jørgensen, Lars Daniel Hjelde, Vera M. Olafsen, Idun Elvira Svartaas Borgen, Randi Nesseemo

Forfall: Ina Flotten Sørensen, Matilde Aarset Grønn,

Dessuten møtte Terje Grønn til sak 23/13a

23/08: Godkjenning av innkalling og sakliste

De som mener å ikke få e-post må sjekke søppelposten sin!

Vedtak: Godkjent med fremkomne merknader

23/09: Godkjenning av protokoll fra møte 27. februar

Ingen merknader

Vedtak: Godkjent

23/10: Innkommet post/referatsaker

herunder

-referat fra ryttertinget – Lars Daniel orienterte – flere saker som kom opp som styret burde være informert om. Foreslår å ta en egen samling med styret når alle dokumentene er lagt ut. Tok spesielt opp organisasjonsdiskusjon og debatt om lisensberegning og satser, samt orientering om valg. Var også innom programmet for de to dagene – interessant.

-orientering/informasjon om klubbens avtaler med Sandslia og andre relevante avtaler og dokumenter – hvor finnes disse? Avklaring på det meste av Terje.

- referat fra klubbutviklingsmøte – utsatt til neste møte
- pengegave fra Aker Solutions – har vært der og henta de, samt lagt ut sak på sosiale medier om saken
- ikke godkjent Samordnet registrering – Maria og Randi fikser dette.
- melding om utvidet frist til FERD
- spørreundersøkelse fra rytterforbundet er sendt til de som skal ha
- innspill fra Marit ang. medieoppslag – vi satser på å få inn noe før landsstevnet om en måned. Randi gjør et forsøk på å lage en sak og sender inn sammen med bilder i forkant.

Vedtak: Tatt til etterretning

23/11: Utstyr til styrets arbeid

-egen pc til kasserer? Det ordner vi!

Vedtak: Vedtatt – Maria sjekker pris og vilkår

23/12: Forslagskassen

Ingen nye forslag. Det er lagt ut sak på nettsiden om det som har kommet inn allerede.

Vedtak: Tatt til orientering.

23/13: Statusoppdateringer

- Ny ridebane – Terje ordner manglende regnskapsbilag til neste møte. Påler er kommet, mangler kun lys, så er det klart for oppsetting. Er lovt at massen som ligger igjen skal tas ut ganske fort. Ønskelig å ha el-firma på befaring. Banebunn må gjøres grundig. Må ha noe dugnad etter hvert.
- Sosiale medier – legger ut på SoMe og nettsider når vi har aktuelle saker. utfordringer med å nå fram på grunn av algoritmer i systemene.
- Økonomi – nyvalgt kasserer la frem status så langt. Ser bra ut, spesielt med innbetaling av kontingent. Må sjekke det

elektriske, da kostnadene er urimelig høye. Sjekke ut forsikringer med vilkår og pris. Likviditeten er god. Minne medlemmene på grasrotandelen, legge ut og lage nettsak!

- d. Stevneutvalg – ikke til stede, avventer til neste møte
- e. Arenautvalg – finne dato for vårdugnad, Maria tipset om måter å kalle inn til dugnad på. Konkrete oppgaver må settes opp og kunngjøres. Oppramsing av ting som må gjøres. Tid; lørdag 13. mai – publiseres i SoMe, samt via medlemssystemet, Svein lager sak, Randi sender via medlemssystemet
- f. Kioskutvalg – Rebekka og Randi har hatt møte med erfaringsutveksling, det nye utvalget skal møtes og samkjøres. Bestille varer, da det begynner å bli tomt. Har en del ideer for fremtiden som blir tilkjennegjort etter hvert.
- g. Juniorutvalg – har ikke hatt møte enda, men har laga messenger-gruppe. Bør få til et arrangement før sommeren. Forslag om treningsprogram for ryttere – naprapat på SPREK er forespurt om et opplegg. Får høre nærmere på et senere tidspunkt. Jobber videre sammen med ansvarlig for juniorutvalget.
- h. Handlingsplan – intet nytt

Vedtak: Tatt til orientering

23/14: Eventuelt

- Grønt kort kurs 3. og 4. mai – 14 påmeldte. Marit er kursholder, har sendt e-post til styret med melding om hva som må tas hensyn til, og hva hun trenger hjelp til.

Gjennomgang av alt som må på plass.

- Finne ut om aktivitet ifbm. knøttecup og bruke de pengene klubben har fått. Diskusjon om hvordan det skal gjøres. Forslag om å ta opp saken på nytt i neste møte. Se på utkast til retningslinjer som må publiseres.
- Lars Daniel har sjekket ift. lyd oppe ifbm. visning i Rytterstua. Har funnet brukbart og rimelig utstyr. Får fullmakt til å ferdigstille. Samtidig skal det ordnes slik at anlegget ute kan kobles opp mot enkelte høyttalere inne i Rytterstua. Ønske om å få bedre system for

prosjektoropkobling og feste ledninger. Svein og Lars
Daniel tar ansvar.

Vedtak: Tatt til etterretning

Neste styremøte 22. mai 2023 kl. 18.00 i Rytterstua.

Verdal, 25. april 2023
Randi Nesseemo
sekretær